

Date: 23 July 2025

Subject: Announcement of OQ Exploration & Production SAOG's Intention to Purchase a Portion of Its Shares

With reference to the above subject, and in accordance with the provisions of the Public Joint Stock Companies Regulation issued by the Financial Services Authority under Resolution No. 27/2021, and the Commercial Companies Law promulgated by Royal Decree No. 18/2019, and based on the resolution of the Board of Directors of OQ Exploration & Production SAOG dated June 30, 2025, and the approval granted by the Financial Services Authority on July 23, 2025, the Company is pleased to inform its valued shareholders of its intention to purchase a portion of its shares listed on the Muscat Stock Exchange, as per the following details:

- · Total number of shares to be purchased: 45 to 60 million shares
- Purchase price: As per the market price
- Purchase execution period: From August 9, 2025, until February 9, 2026, or until the target number of shares has been acquired

This share buyback represents a strategic initiative aimed at reinforcing positive market momentum and strengthening shareholder confidence in the Company's stock, as well as its financial and operational performance. The buyback is expected to have a favorable impact on the share price and market perception, offering enhanced flexibility in capital management and optimizing shareholder returns. This initiative serves as a strategic enabler, empowering the Company to act decisively in bolstering market confidence and delivering long-term value to its shareholders.

Best regards,

Jaber bin Rashid Al Naamani

Chief Financial Officer

OQ Exploration & Production SAOG



التاريخ: 23 يوليو 2025

الموضوع: إعلان عن نية شراء شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع لبعض من أسهمها

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والى أحكام لاتحة الشركات المساهمة العامة الصادرة عن هيئة الخدمات المالية بالقرار رقم 2021/27، وقانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 2019/18، وبناء على قرار مجلس إدارة شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع الصادر بتاريخ 30 يونيو 2025، وموافقة هيئة الخدمات المالية بتاريخ 23 يوليو 2025م، فإنه يسر الشركة ان تعلن للمساهمين الكرام عن نيتها لشراء بعض من أسهمها المدرجة في بورصة مسقط، وذلك حسب التفاصيل الاتبة:

- إجمالي عدد الأسهم المستهدف شراؤها: يتراوح ما بين 45 إلى 60 مليون سهم.
 - سعر الشراء: سعر السوق.
- الفترة الزمنية لتنفيذ الشراء: تبدأ عملية الشراء من تاريخ 9 اغسطس 2025 وتنتبي في تاريخ 9 فبراير 2026 أو لحين إتمام عملية شراء عدد الأسهم المستهدفة.

تعد عملية إعادة شراء الأسهم خطوة استراتيجية تهدف إلى دعم الزخم الإيجابي وتعزيز ثقة السوق والمساهمين في قوة سهم الشركة وأدائها المالي والتشغيلي. ومن المتوقع أن تؤثر عملية إعادة الشراء بشكل إيجابي على سعر السهم وصورته في السوق. وهو ما يوفر مرونة أكبر في إدارة رأس المال وتعظيم العوائد للمساهمين، حيث يعد عامل تمكين إستراتيجي يسمح لنا بالعمل بشكل حاسم في تعزيز ثقة السوق والمساهمين، وتقديم قيمة طويلة الأجل لمساهمينا.

مع أطيب التحيات ،،،

الرئيس التنفيذي للمالية

جابربن راشد النعماني

شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع

